
Honza Shejbal ze soustředění na Kypru, kde začíná další etapa jeho fotbalového života v týmu FK Teplice  Fotbal. Kouzelné slovo, které učarovalo milionům sportuchtivých jedinců po celém světě.  Živit se fotbalem, to se již nepovedlo úplně každému, kdo o tom kdy snil. Jedním z těch, kdo svůj sen v praxi aktuálně naplňuje, je Honza Shejbal (nar. 1994), který s fotbalem začínal v TJ Sokol Roveň. Ve svých deseti letech přestoupil do Pardubic, aby se následně, na sklonku svého dorosteneckého věku, v roce 2012 posunul fotbalově výš. Stal se hráčem FC Hradec  Králové, se kterým nahlédl i do nejvyšší fotbalové soutěže, ve které sehrál 15 mistrovských zápasů. Nastoupil mimo jiné v zápase proti mistru ligy, FC Viktorii Plzeň nebo v zápase proti Spartě Praha na Letné. Úspěšně reprezentoval Českou republiku v mládežnických kategoriích. V průběhu svého angažmá v Hradci Králové strávil podzim roku 2016 na hostování v týmu druhé nejvyšší soutěže Slovenska, FC Nitra, další půlrok v roce 2017 pak prožil krásné a pohodové hostování v druhé nejvyšší soutěži v ČR, ve „svém“ týmu FK Pardubice. Přišel rok 2018, začala zimní příprava, a jako blesk z čistého nebe přichází další zlomový bod kariéry tohoto, stále ještě mladého, fotbalisty.  Přestup do prvoligového klubu, který patří dlouhé roky k těm týmům, které se pohybují v první polovině tabulky.  S týmem FK Teplice po několika dnech přípravy odlétl dne 26. 1. 2018 na předsezónní soustředění na Kypr. Jelikož na webu TJ Sokol Roveň pravidelně informujeme o průběhu celé kariéry tohoto hráče z Dolní Rovně, pokračujeme formou dotaz – odpověď i nyní.   Honzo, přestup do FK Teplice, jak se vše událo? Na kolik let máš s tímto týmem smlouvu?  Co zájem jiných klubů a jak reagoval Hradec? Již na podzim 2017 jsem přemýšlel o tom, že bych rád změnil prostředí. V listopadu mi bylo nabídnuto prodloužení smlouvy, které jsem v té době odmítl, a sdělil vedení klubu, že bych si rád srovnal možnosti a rozhodl se až po Novém roce. Na počátku ledna jsem začal porovnávat již konkrétní varianty: 1.) Prodloužit smlouvu v Hradci Králové, 2.) Vydržet půl roku do konce smlouvy v HK a poté odejít do jednoho z klubů FK Teplice, FK Dukla Praha, FK Pardubice. Sdělil jsem tedy vedení FCHK, že jsem se rozhodl změnit prostředí a smlouvu neprodloužit. Otázkou bylo, jak se k tomu postaví v Hradci, zda odejdu již v zimě nebo až  v létě. Nejdříve mi bylo sděleno, že mě klub nikam nepustí, poté co ale viděli, že své rozhodnutí nezměním, nakonec přistoupili na výměnu s Teplicemi raději, než abych v létě odešel jako volný hráč do jednoho z výše jmenovaných klubů. Přestoupil jsem tedy do týmu FK Teplice, kde jsem podepsal smlouvu na tři roky.  První dojmy z kabiny?    Kluky v týmu zatím poznávám a ještě nějaký čas to potrvá, nicméně nemám obavy  z toho, že bych měl mít s někým problém.  Trenér Daniel Šmejkal (dříve mj. hráč Plzně a Slavie), asistent Radim Nečas (dříve hráč např. Baníku Ostrava, Dukly a Slavie Praha, Jablonce), sportovní ředitel 



Jakub Dovalil (dříve i trenér repre do 21 let), vedoucí mužstva, ikona Teplic, Pavel Verbíř, co jméno, to pojem. Jaké z nich máš první dojmy, co je jinak než v HK? To stejné, co o kabině platí i o realizačním týmu a vedení.   A co pověstný srandista, masér Eduard Poustka? Už tě taky vzal do práce a něčím pobavil? Edu jsem zatím bohužel nezažil, když je rozjetý, ale to si myslím, že ještě přijde. Nicméně,  už od pohledu je to sympaťák a jeho masérna je přeplněná podepsanými dresy a fotkami  s fotbalisty typu, Ronaldinho, Zidane, Cristiano Ronaldo, Kaká a nespočtu dalších. Už když jsem poprvé přišel do kabiny, tak mi bylo řečeno, že k Edovi na masáž se dostanu, až mi bude minimálně 30 let.    Co tvůj zdravotní stav, v poslední době se psalo, že máš zánět achilovky. Je už vše  v pohodě?  Ano, to byl největší problém mého přestupu. Po týdnu trénování mě začala trápit achilovka  a zjistilo se, že v ní mám začínající zánět. Týden jsem ještě v Hradci netrénoval a pak jsem musel projít téměř hodinovou lékařskou prohlídkou v Teplicích, kde lékaři zjistili, že by se nemělo jednat o dlouhotrvající problém. Dnes, 30. ledna, cca po dvou týdnech, jsem absolvoval na Kypru plnohodnotný trénink s týmem. Achilovka ještě pobolívá, ale její stav se nezhoršuje, takže je to na dobré cestě. Akorát ještě budu muset dohnat kondiční manko.  V Teplicích působí i další hráči, které jsi poznal v HK. S kým jsi ubytován na soustředění? Na soustředění jsem ubytovaný s Danem Trubačem.  Soustředění máte na Kypru. Asi trochu rozdíl než s HK soustředění,  např. „jen“ v Ústí nad Orlicí, ne ? Rozdíl je to obrovský. Jsme ubytovaní v nádherném resortu s all inclusive, několika bazény, přímo u moře, které je úplně průzračné.  Navíc první tři dny jsem jen individuálně posiloval,  tak si ze mě kluci dělali srandu,  že jsem tu na dovolené.  První zápas Teplic v rámci soustředění, soupeřem byl  Górnik  Zabrze, třetí tým polské ligy. Marně jsme tě hledali v sestavě. Víš už, kdy bys mohl poprvé nastoupit ve žlutomodrých barvách na zelený pažit?  Nerad bych něco zakřiknul, ale pokud vše dobře půjde, tak bych se snad mohl na chvíli objevit v sestavě v posledním zápase na soustředění v zápase proti Partizanu Bělehrad.  V  rozhovoru pro web FK Teplice jsi řekl, že se na novou štaci těšíš, že je pro tebe výzvou. Jaké máš cíle? Jsem hlavně rád, že se mi podařilo přestoupit do takového klubu, jakým je FK Teplice, který se pravidelně pohybuje v horní polovině tabulky. Už tohle považuji za úspěch. Jinak mým hlavním i cílem a přáním je hlavně zůstat zdravý, sbírat nové zkušenosti, nadále se fotbalově zlepšovat a bojovat o to, abych se dostal co nejvíce na hřiště.  



Pokud sleduješ web Sokola Roveň, reakce jednoho z návštěvníků, podepsal se Karel, na tvůj přestup byla tato, cituji: „ A co tam chce dělat? Uvadlý talent?“ Není to k naštvání, nebo je to taky pořádná výzva, bez ohledu na to, kdo to napsal, a co autor těchto slov sám dokázal?  Web TJ Sokol Roveň samozřejmě sleduji a neunikl mi ani tento komentář. Každopádně to není nic, z čeho bych si dělal hlavu. Dotyčný má právo na svůj názor, a pokud ode mě měl dříve nějaká velká očekávání, tak mě může právem považovat za "uvadlý talent." Každopádně já se snažím hrát tak, jak nejlépe umím, a moje kariéra je taková, jaká je. Někdy se mi dařilo, někdy zase ne, často jsem byl bohužel zraněný, a proto jsem tam, kde jsem. Jeden to může vnímat jako neúspěch, a naopak druhý jako úspěch. Záleží na úhlu pohledu. Na závěr mi, prosím, dovolte malou úvahu: Čím delší dobu hraji fotbal, tak si všímám toho, že fotbal na vesnicích se pomalu vytrácí a již od mládeže ubývá lidí, co mají zájem fotbal hrát nebo se v něm dobrovolně angažovat. Samozřejmě, každý musí chodit do práce, a pak je rád, když může strávit čas spíše s rodinou. Ale podle mě, ten, kdo chce, tak si čas najde. I fotbal je přece jedna velká rodina. Dříve to tak i fungovalo, ale poslední roky to velmi rychle upadá, což je obrovská škoda, protože podstata fotbalu spočívá právě ve vesnickém fotbale hraném pro radost s přáteli. Chtěl bych tak závěrem moc poděkovat všem, kteří se angažují v tom našem vesnickém fotbale (hráči, funkcionáři, kluci co chodí trénovat naše malé fotbalisty, fanoušci, sponzoři a všichni, kterým roveňský fotbal není lhostejný) a starají se o to, aby fotbal v Rovni fungoval nadále.   Honzo, přejeme ti úspěšný start do nové etapy tvého fotbalového života. Ať vše vychází dle tvých představ a hlavně, ať už ti konečně drží pevné zdraví!!!      Připravil 30. 1. 2018 J. Pýcha  


